
Влада  РС  мора  предузети
активности у вези Извјештаја
Комисије за случај Палић
Након састанка одржаног у Бањалуци 3. маја 2006.године са
премијером Републике Српске Милорадом Додиком, током којег се
разговарало о случају пуковника Авде Палића, виши замјеник
високог  представника  Питер  Бас-Бекер  је  упутио  писмо
премијеру, понављајући да Влада РС мора без одлагања дјеловати
у испуњавању мандата Комисије Владе РС за случај Палић те
лоцирати посмртне остатке и предати их породици.

Након што је Комисија поднијела свој извјештај 21. априла, у
којем  се  временске  прилике  наводе  као  разлози  због  којих
посмртни остаци не могу бити ексхумирани у предвиђеном року,
Влада РС је преузела на себе да се ексхумација обави “у року
од неколико дана”. Међутим, до данас није још дошло ни до
каквог напретка.

У свом писму премијеру Додику, амбасадор Бас-Бекер је изразио
забринутост због неуспјеха Владе РС да дјелује.

Он наводи да је Одлука Дома за људска права о обавези власти
РС у вези Авде Палића повезана са ратним злочинима. Пад Жепе
је предмет случаја који је у току пред Хашким трибуналом па
према томе власти морају овом питању дати највиши приоритет.

Премијер  РС  Додик  је  у  току  састанка  са  амбасадором  Бас-
Бекером преузео обавезу да се лично ангажује у овом проблему.
Премијер Додик је рекао да ће у току сљедеће седмице посјетити
подручје  Хан  Пијеска  како  би  обезбиједио  да  се  оствари
напредак прије сљедеће сједнице Владе РС која ће бити одржана
15. маја.

Наравно,  и  Влада  Федерације  БиХ  би  требала  предузети
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активности у вези важних одлука Дома за људска права, као што
је она у вези несталих Срба из Сарајева. Виши замјеник високог
представника ће са Владом Федерације БиХ ускоро разговарати о
овом питању.


